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Sällskapet Bikupan 
2013-01-07 
 
Medlemmars förslag till utvecklingsfrågor 
Mellan varje streck anges helt oredigerat text från en medlem. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Först finns en restfråga genom Broder Leif Perssons motion till årsmötet 2012: 
Då vi i dagsläget är c:a 200 bröder så är det för många av oss en omöjlighet att komma ihåg 
namnen på alla. Ett bra sätt att lösa detta är namnbrickor på kavajuppslaget. Våra 
kommande bröder skull uppskatta detta och även vi gamla med dåligt minne. 
  
Styrelsen svarade vi årsmötet att frågan diskuterats tidigare och att det är känt att det råder 
delade meningar i frågan. 
Styrelsen ber årsmötet om mandat att få utreda frågan vilket också blev årsmötets beslut. 
Det sker nu genom att lyfta frågan till dessa utvecklingsfrågor. 
Det klargjordes även att det knappast kan bli aktuellt vid receptioner med frack utan möjligen 
vid brödraaftnar.  
 

---------------------------------------------------------- 
 
Vad bör göras för att öka min besöksfrekvens? 
Jag tycker att man kunde ha träffar på andra dagar än fredag och lördagar 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Tror det är dags att bli lite mer kreativa i vår verksamhet. Företagsbesök kan vara ett 
alternativ, besök av idrottsarrangemang typ fotboll, hockey, basket är andra förslag. 
Intressanta föreläsare mm. Tror att de yngre det blir lite enahanda att bara gå till Kupan äta, 
dricka, snacka lite och gå hem. 
 

---------------------------------------------------------- 
 

Mycket bra initiativ! 
Jag efterlyser en återgång till vissa torsdagar med ärtsoppa och varm punsch både under 
höst resp. vår. Som Ni säkert kan se i besöksstatistiken var det en gång i tiden en populär 
enkel tillställning där vi bröder under enkla förhållanden kunde umgås och lära känna nya 
bröder. Alla bröder har inte möjlighet att gå fredagar. 
Jag tror att föredrag från intressanta föredragshållare kan vara av stort värde, tex. hur ser de 
olika politikerna på utvecklingen av Norrköping under de senast 10 åren och vad vill 
politikerna framåt? Lyssnar politikerna på oss medborgare, t.ex. i frågan om byggande av 
fastigheten i Strömparken. De senast byggda broarna, ville Norrköpingsborna ha dessa 
broar? Företagsledare från större företag som kan berätta om sina företag, hur dom ser på 
utvecklingen i sitt företag, att finna rätt personal med rätt utbildning för att täcka 
pensionsavgångar. Vad vill politikerna när det gäller morgondagens äldreboende, min 
bedömning är att 40-talisterna när de behöver äldreomsorg inte kommer att nöja sig med 
dagens utbud och standard. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
För min personliga del behövs inga större förändringar för att öka min engagemang och 
besöksfrekvens. 
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Jag tycker att det är lite lagom program, för det viktiga är ju att umgås, så därför endast 
några små idéer. 
1. att efter varje brödraafton att man kunde stanna kvar, spela biljard, spela dart, samt ta 
någon pilsner sitta kvar och umgås. Jag upplever ibland att många bröder vill ut stan efter 
kupan. Detta kan vara ett sätt att vara kvar att umgås. 
2. öka lite med rotation av bordsplacering, men inte allt för mycket för jag tror en del bröder 
vill ha en viss trygghet och vill sitta med gamla vänner 
3. Det finns många bröder med intressanta liv och erfarenheter, som skulle kunna agera och 
delge detta på brödraaftnar. 
4. baren skulle kunna ha aftonens öl, samt en kort presentation av ölet.( Går att utveckla till 
andra drycker) 
5 Skulle vilja ha en brödraafton med att någon berättade om kupans historia, samt om 
intressanta personer som har varit med i kupans drygt 100 åriga historia. 
6. Jag tycker styrelsen och de tjänade bröderna gör ett gott och osjälviskt arbete 

---------------------------------------------------------- 
 
Jag har läst er förfrågan om hur man ska utveckla och modernisera i Sällskapet Bikupan. 
 
Jag har inga konkreta förslag på hur man ska göra för att förbättra/förändra. För min egen 
del så tycker jag det är trevligt med traditioner. Kanske det vore kul att kunna ”lufta” fracken 
lite oftare och varför inte anordna ytterligare 1 sammankomst med damer där man klär upp 
sig lite mer och ordnar dans till levande musik. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Har förstått att styrelsen ser problem med låg närvaro vid våra aftnar eller uttryckt på annat 
sätt, många medlemmar ligger på sofflocket istället för att närvara. 
 
Jag tror inte att problemet är ett Bikupeproblem utan ett resultat av samhällsförändringar. 
Familjebegreppet är förändrat och familjerna har inte samma prioritering. 
Tror t.ex. inte att damerna har s.k. syjunta i samma omfattning som tidigare. 
 
Optimalt vore förmodligen att slå samman herr- och damlogen för att öka närvaron men det 
är nog ingen realistisk tanke. Däremot bör utredas på vilket sätt de bägge logerna kan 
samarbeta och dra nytta av varandras verksamhet. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Förslag på aktiviteter som kunde vara trevliga: 
  
Mer musikframträdanden. Gärna lite nya friska fläktar av andra artister såsom ungdomar från 
t.ex. Rytmus, Sommenbygdens Folkhögskola (Jazz) m.fl. 
  
Provsmakningsaftnar med t.ex. vis. Whisky, Grappa, Rödvin, öl etc. 
 

---------------------------------------------------------- 
 

Efter en räkafton med ett minimum av medlemmar verkar behovet av ”utveckling” akut. 

Några funderingar: vår hemsida bör göras så intressant att medlemmar går in på sidan minst 

var 14:e dag. Vi bör alltså installera ”räkneverk” för Hemsidan. En idé: Månadens Profil; vi 

skriver och berättar med bilder om en person i Kupan. Gärna om senare inkomna 

medlemmar. Vi anslår en mera personlig touche som jag inbillar mig kan öka intresset för att 

gå in på hemsidan. 
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Överhuvudtaget tror jag att hemsidans utveckling kommer att spegla Sällskapets utveckling. 

I övrigt: tycker att vi bör modernisera medlemmarnas bordsplacering så att den inte blir så 

slentrianmässig som den nu är. Det borde räcka med att vid en brödraafton få sig angivet ett 

bordsnummer. Ett enkelt system för detta får i så fall utarbetas.  

Specialarrangemang i baren: kvällens specialdrink o.s.v. 

Tycker inte om att dörrarna till matsalen är stängda ända fram till gemensamt insläpp. 

Attityden är densamma som när jag gjorde lumpen…  Det bör vara öppna dörrar men ett 

vackert tjockt rep häktas av vid insläpp. Att se matsalen dukad är ju i sig en trevlig 

upplevelse. 

---------------------------------------------------------- 
 
Mina förslag till förbättringar: 
 
Till baren: 
Kvällens öl 
Kvällens drink 
Sälja jordnötter 
 
Till middagen: 
Ta beställningar av snaps och avec redan när man kommer så det kan finnas ett bredare 
utbud. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Stämningen och miljön i Bikupan är generellt mycket bra och egentligen behövs 
inga ytterligare åtgärder för att jag ska fortsätta komma. 
 
Men även något väl fungerande kan vidareutvecklas. 
Här kommer ett par idéer: 
 
1)     Ostprovning, möjligen kombinerat med vinprovning 
2)     Whiskyprovning och/eller föredrag om whisky, dess olika typer och tillverkningsprocess 
3)     Föredrag och eller provning av öl 
4)     Sälja jordnötter i baren 
5)     Säkerställa att vi har sex potentiella tjänande bröder, även om max fyra 
tjänstgör samtidigt.   
 

---------------------------------------------------------- 
 
Föreslår att vi årligen utser en programansvarig. 
Det är ett viktigt arbete som kräver både planering och framförhållning. 
Styrelsen ger instruktioner avseende typ av underhållning eller föredrag som sedan får vara 
riktlinjer för den programansvariges arbete. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
För att skapa mer lugn i matsalen i samband med måltid föreslås en förändring vid servering 
av snaps och annan dryck till måltid. 
På lämplig plats i matsalen ställs brickor med flera sorters snaps, starköl och halvliters 
flaskor med vin. Innan man sätter sig tar var och en det man önskar och går till sin plats. 
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Ingångsproceduren tar ett par minuter extra men när alla satt sig behöver ingen, inklusive 
tjänande bröder, resa sig upp förrän det är dags för att plocka rent från borden. 
  

---------------------------------------------------------- 
 
Varför inte ha gemensam julloge för herr-och damklubb? Ta bort den auktion som 
herrklubben haft och ersätt med lotteri/er med betydligt bättre priser. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Jag tycker det skulle vara trevligt om man innan reception meddelar/ mailar ut till bröderna 
vilka personer det gäller alternativt lägger ut det på hemsidan. 
 

---------------------------------------------------------- 
 

Jag har ju tidigare föreslagit att man måste vara mer aktiv när det gäller kyrkfärden. Det är ju 
i första hand en angelägenhet för Gillgårdska stiftelsen, men även en angelägenhet för 
Sällskapet. Det gjordes en del ändringar bl.a. skinksmörgås till kyrkkaffet men även att man i 
kallelsen talade om vilken kyrka man skulle besöka. Det behövs mer: Varför inte sätta upp 
anslag på olika ställen i lokalerna om kyrkfärden med lite utförligare information. Bild på 
kyrkan, vilken präst, och om det i samband med kyrkobesöket är nattvard, barndom eller 
annan verksamhet. Det har nog stor betydelse för det innebär längre tid i kyrkan, vilket kan 
avskräcka en del. Så aktiviteter utöver vanlig högmässa inför jul bör kanske undvikas. I 
anslaget bör väl även starkt framhållas de aktiviteter som är efter kyrkobesöket. Vädret var 
väl inte det bästa i år, men i december kan man väl inte förvänta sig något strålande väder. 
 

---------------------------------------------------------- 
 
Hej! 
Jag har ett förbättringsförslag. 
Det bör vara bordsplacering även på jullogen 
Ta bort lutfisk och gröt från jullogen 
 

---------------------------------------------------------- 
 
 
 


